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前言

　　本书紧紧围绕最新《大学英语六级考试大纲》的精神，针对六级考试中的完形填空和改错题型编
写，既有对考试方法和技巧的简要概括和总结，更有全方位、由浅入深的练习，使读者合理安排一学
期的学习计划，循序渐进地了解、熟悉、和掌握六级完形填空和改错的题型特点和基本解题技巧。
　　本书的基本结构是将大学英语六级完形填空和改错的内容分布到一个学期的16周，1到8周的内容
集中在完形填空题型技巧的解析和训练中。
该部分包括题型特点剖析、重要考点透析以及解题技巧和解题方法的点拨。
9到16周则侧重短文改错题型的特点、考点、解题技巧以及解题步骤。
每周设计5到7篇短文改错练习题和1个单元测试。
练习题提供参考答案，单元测试代表了典型的考题，因而提供了详细的解析，方便读者研究学习。
练习编排上由浅入深、由易到难。
读者在大量的有针对性的练习中，提高语言水平和解题能力，减少和避免考试当中该部分的失分。
　　本书的作者都是多年来在大学英语教学和考试辅导第一线上工作的中青年大学英语老师，教学经
验丰富，教学资料详尽，态度严谨，教学科研能力较强。
这是本书质量的最可靠保证。
我们希望借此书帮助更多的同学提高语言能力、顺利通过考试，取得理想的成绩。
　　本书的编写出版过程中，承蒙上海电力学院、上海大学、上海交通大学以及上海外国语大学的多
位老师的大力支持，在此表示感谢。
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内容概要

本书是“考试桥丛书”中“专项能力提高系列”之一，是针对大学英语6级考试中完形填空和改错题
型编写。
内容科学合理地安排在一个学期16周内，既有对考试并提的简要概括的总结，也有对考试方法和技巧
地深入分析，封釉全方位、针对性的足量练习，使读者根据自己薄弱环节稳步有序地备战6级考试。
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作者简介

　　赵晓红，上海交通大学外国语学院副教授，教研部主任。
毕业于上海交通大学语言学与应用语言学专业，长期从事研究生公共英语及大学英语教学。
曾获国家级教学成果二等奖，上海市教学成果一等奖，上海交通大学教学成果二等奖。
主要研究方向为应用语言学——大学英语教学，在课程建设、教学模式改革、考试改革、教材编写方
面有丰富经验和成绩。
主编和参编教材有：《高校英语选修课系列教材》、《新视角研究生英语》、《工程硕士研究生英语
综合教程》、《新视野大学英语泛读》等。
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章节摘录

　　Exercise 2　　In some countries which racial prejudice is acute, violence has so come to be taken for granted
as means of solving differences, that it is not even questioned. There are countries where the white man imposes his
rule by brute force: there are countries where the black man protests by setting fire to cities and by looting and
pillaging. Important people on both sides, who would at other respects appear to be reasonable men, get up and
calmly argue in favor of violence—— as it were a legitimate solution, like any other. What is really frightening, what
really fills you with hope, is the realization that when it comes to the crunch, we have made no actual progress at all.
We may wear collars and ties instead of war-paint, so our instincts remain basically unchanged. The whole of the
recorded history of the human race, that tedious documentation of violence, has taught us absolutely nothing. We
have still not learnt that violence solves a problem but makes it more acute. The sheer horror, the bloodshed, the
suffering mean nothing. No solution ever comes to light the morning after when we dismally contemplate the
smoking ruins and wonder what hit us. The truly reasonable men know where the solutions lie are finding it harder
and harder to get a hearing. They are despised, mistrusted and even persecuted by their own kind because they
advocate such apparently outrageous things like law enforcement. If half the energy that goes into violent acts were
put to good use, if our efforts were directed at cleaning up, the slums and ghettos, to improving living-standards
and providing education and employment for all, we would have gone a long way to arriving at a solution.　
　Exercise 3　　The tourist trade is booming. With all this coming and going, youd expect greater understanding
to develop between the nations of the world. Not a bit of it！
 Superb systems of communication by air, sea and land make it impossible for us to visit each others countries at a
moderate cost. What was once the "grand tour", reserved for only very rich, is now within everybodys grasp？
 The package tour and chartered flights are not to be sneered for. Modern travelers enjoy a level of comfort the
lords and ladies on grand tours in the old days could have dreamed of. But whats the sense of this mass exchange of
populations if the nations of the world remains basically ignorant for each other？
　　Many tourist organizations are directly responsible for this state of affairs. They deliberately set out to protect
their clients from much contact with the local population. The modern tourist leads a cosseted, sheltered life. He
lives at international hotels, where he eats his international food and sips his international drink while he gazes at the
natives from a distance. Conducted tours to places of interest are carefully censored. The tourist is allowed to see
only what the organizers want him to see and no more. A flexible schedule makes it impossible for the tourist to
wander off on his own, and anyway, language is always a barrier, for he is only too happy to be protected on this
way. At its very worst, this leads to a new and hideous kind of colonization.　　Exercise 4　　Pop stars today
enjoy style of living which was once the prerogative only of Royalty. Wherever they go, people turn out at their
thousands to greet them. The crowds go wild trying to catch a brief glimpse at their smiling, colorfully dressed idols.
The stars are transported in their chauffeur driven Rolls-Royces, private helicopters or executive aero planes. They
are surrounded by a permanent entourage of manager, press agents and bodyguards. Photographs of them appear
regularly in the press and all their comings and goings are reported, for, like Royalty, pop stars are news. If they
enjoy many of the privileges of Royalty, they certainly share many of the conveniences as well. It is dangerous for
them to make unscheduled appearances in public. They must be constantly shielded from the adoring crowds
which idolizes them. They are no longer private individuals, but public property. The financial rewards they receive
for this sacrifice can be calculated, for their rates of pay are astronomical. And why not？
 Society has always rewarded its top entertainers lavishly. The great days of Hollywood have become legendary:
famous stars enjoyed fame, wealth and adulation on a unprecedented scale. By todays standards, the excesses of
Hollywood do not seem quite so spectacular.
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编辑推荐

　　名师名校，打造精品书；精讲精练，架设考试桥。
　　在英国剑桥大学。
有一座造型优美的石桥，因为学生在参加考试时要经过该桥，久而久之，这座桥就被称为“考试桥”
。
本丛书命名为“考试桥”，即是取自这一典故，这里可以理解为“通向考试成功的桥梁”，也可理解
为“通过考试这一桥梁。
达到拓宽知识、了解世界的目的”。
　　考试桥丛书　　最新大学英语教学和考试改革在强调学习者知识掌握的同时。
更加注重应试者的语言应用能力，从而实现语言的真正“习得”与把握。
鉴于此，上海交通大学出版社重磅出击，精心设计，全方位、系统地打造“大学英语考试桥”系列。
针对不同程度的读者。
“考试桥”分为三个子系列，每个系列定位清晰，各有侧重，每位读者都可以在此找到适合自己实际
需要的系列。
　　专项能力提高系列　　专项训练，有的放矢　　各分册分别针对各个题型，分析命题特点，提供
专项训练。
读者可以根据自身的情况，进行个性化选择，巩固薄弱环节，自信应对考试。
　　循序渐进，厚积薄发　　重在精讲精练，强调读者对知识的掌握及应用能力，辅以应试方略，通
过目标练习实现成绩飞跃。
　　选材新颖，预测性强　　习题的选材杜绝抄袭与拼凑。
皆源于近期出版的英美国家的报刊书籍。
题材新颖广泛，关注社会热点话题，注重时代性、实用性及命题的预测性。
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